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Z Á P I S N I C A 

 
z 10.verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dolnej Strehovej, ktoré sa konalo 

09.augusta 2024 o 14:00 hod. v zasadacej miestnosti kultúrneho domu 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
1. Otvorenie zasadnutia(určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej 

komisie, schválenie programu rokovania) – starosta obce 
2. Kontrola plnenia uznesení OZ 

Predkladá: hlavná kontrolórka obce 
3. Polročná správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce  

Predkladá: hlavná kontrolórka obce 
4. Výročná správa a konsolidovaná výročná správa Obce Dolná Strehová za rok 2023 

Predkladá:  účtovníčka obce 
Stanovisko hlavnej kontrolórky obce, finančnej komisie 

5. Návrh na III. rozpočtové opatrenie 
Predkladá: účtovníčka obce 
Stanovisko hlavnej kontrolórky obce, finančnej komisie 

6. Návrh Dodatku č. 1/2024 k VZN č. 3/2023, ktorým sa dopĺňa sadzba dane v miestnych 
daniach – trhový poplatok za užívanie trhového miestana území obce Dolná Strehová 
Predkladá: Ing. Jana Krahulecová – prednostka OcÚ 
Stanovisko hlavnej kontrolórky obce, finančnej komisie 

7. Žiadosti 
a) Žiadosť o kúpu časti obecného pozemku – Richard Šlacký 
b) Žiadosť o kúpu časti obecného pozemku – Norbert Adamove 
c) Žiadosť o kúpu časti obecného pozemku – Pavol Ivanič 
d) Žiadosť o prenájom časti obecného pozemku – Gabriel Vikor 
e) Prehodnotenie žiadosti o kúpu časti obecného pozemku - Chudik 

8. Rôzne 
a) Informácia o stave rekonštrukcie turistickej ubytovne a telocvične ZŠsMŠ 
b) Investičný zámer – areál termálneho kúpaliska 
c) Určenie priorít pre ďalšie rekonštrukcie ciest v obci 
d) Informácia – obecný podnik „Prameň“ 
e) Vináreň – Peter Fajčík 
f) Informácie o cenových ponukách (T-mapy a kybernetická bezpečnosť) 

9. Interpelácie poslancov na starostu obce, členov obecnej rady a riaditeľov organizácií 
zriadených obcou 
13. Záver – starosta obce 

 
 

Bod číslo 1 
10. verejné zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Ing. 

Ľuboslav Dobrocký, ktorý privítal všetkých prítomných členov zastupiteľstva, riaditeľov 
organizácie zriadenej obcou, zamestnancov obecného úradu a všetkých ostatných prítomných. 
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V úvode zasadnutia konštatoval prítomnosť ôsmich poslancov, pani poslankyňa Mgr. 
Petronela Uhrinová vopred avizovala svoju neúčasť. Obecné zastupiteľstvo bolo vyhlásené za 
uznášaniaschopné. 

Následne sa pristúpilo k určeniu zapisovateľky, za ktorú pán starosta určil Ing. Janu 
Krahulecovú, za overovateľov zápisnice boli určení pán poslanec Bc. Stanislav Babic a Imrich 
Kamenský. 

Za predsedníčku návrhovej komisie bola navrhnutá pani poslankyňa Mgr. Dana 
Veselovská a za členov – Pavel Matúška a Ing. Martina Mlynaričová, čo následne obecné 
zastupiteľstvo schválilo. (Všetci prítomní poslanci hlasovali za). 

Následne pán starosta predniesol návrh programu 10. verejného zasadnutia obecného 
zastupiteľstva, do ktorého navrhol doplniť bod 8. Rôzne o bod g) Prevod vlastníckeho práva 
k unimobunke – Vladimír Vozáry a o bod h) Sťažnosť od pána Pavla Gálika. Následne bol tento 
upravený program 10. verejného zasadnutia OZ jednohlasne schválený. (Všetci prítomní 
poslanci hlasovali za). 

V závere prvého bodu konštatoval, že všetky materiály na dnešné zasadnutie obecného 
zasadnutia boli poslancom doručené v dostatočnom časovom predstihu na to, aby nemuseli byť 
prednášané celé správy, či stanoviská týkajúce sa bodov programu 10. verejného zasadnutia 
obecného zastupiteľstva. 

 
 

Bod číslo 2 
Kontrolu plnenia uznesení obecného zastupiteľstva predniesla Ing. Slávka Čerpáková – 

hlavná kontrolórka obce. Písomné vyhotovenie kontroly plnenia uznesení tvorí prílohu 
zápisnice z 10. verejného zasadnutia obecného zastupiteľstva. OZ vzalo kontrolu plnenia 
uznesení na vedomie. 

 
 

Bod číslo 3 
Polročnú správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za I. polrok 2024 

predniesla hlavná kontrolórka obce – Ing. Slávka Čerpáková. Celé znenie správy tvorí 
súčasť príloh k zápisnici z 10. verejného zasadnutia OZ. Obecné zastupiteľstvo vzalo 
správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za I. polrok 2024 na vedomie. 

 
 
Bod číslo 4 
 Výročnú správu a konsolidovanú výročnú správu Obce Dolná Strehová za rok 2023 
predniesla účtovníčka obce – Veronika Šalingová. Hlavná kontrolórka obce Ing. Slávka 
Čerpáková konštatovala, že správa bola zostavená v zmysle zákona o účtovníctve, odporučila  
správu vziať na vedomie. Táto správa je prílohou zápisnice a zároveň je zverejnená na webovej 
stránke obce Dolná Strehová. OZ vzalo túto správu na vedomie. 
 
 
Bod číslo 5 

Návrh na tretie rozpočtové opatrenie v roku 2024 predniesla účtovníčka obce –Veronika 
Šalingová, ktorá informovala obecné zastupiteľstvo o dôvodoch návrhu na úpravu rozpočtu. 
Návrh na toto rozpočtové opatrenie bolo vopred poslaným materiálom. 
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Do diskusie k tomuto rozpočtovému opatreniu sa neprihlásil nikto z prítomných. 
Následne k tomuto návrhu rozpočtového opatrenia predniesla svoje stanovisko hlavná 
kontrolórka obce, ako aj predseda komisie pre majetok a financie obce – Bc. Stanislav Babic. Vo 
svojich stanoviskách obaja odporučili rozpočtové opatrenia č. 3/2024 schváliť. Obecné 
zastupiteľstvo následne toto rozpočtové opatrenie schválilo. (Všetci prítomní poslanci hlasovali 
za toto rozpočtové opatrenie). 

 
 

Bod číslo 6 
 Návrh Dodatku č. 1/2024 k VZN č. 3/2023, ktorým sa dopĺňa sadzba dane v miestnych 

daniach – trhový poplatok za užívanie trhového miesta na území obce Dolná Strehová 
predniesla prednostka obecného úradu, ktorá poslancom priblížila dôvody vyhotovenia tohto 
dodatku, ktorým je zjednodušenie určenia poplatku za využívanie trhových miest v obci. 
Dodatok bol súčasťou vopred doručovaných materiálov a zároveň bol v zákonom stanovenej 
lehote  zverejnený na webovej stránke obce a zároveň na úradnej tabuli obce. 

Následne predniesli k tomuto bodu programu svoje stanoviská hlavná kontrolórka obce, 
ako aj predseda finančnej komisie, ktorí obaja odporučili predmetný návrh schváliť v zmysle 
predloženého návrhu. Obecné zastupiteľstvo následne tento návrh Dodatku č. 1/2024 k VZN č. 
3/2023, ktorým sa dopĺňa sadzba dane v miestnych daniach – trhový poplatok za užívanie 
trhového miesta na území obce Dolná Strehová, schválilo. (Všetci prítomní poslanci hlasovali za 
predložený návrh). 

 
 
Bod číslo 7a) 
 Ďalším bodom programu boli Žiadosti - ako prvá bola do programu zaradená žiadosť o 
kúpu obecného pozemku, ktorú obci doručil Richard Šlacký. Táto žiadosť bola poslancom 
obecného zastupiteľstva doručená v rámci materiálov už na 7. zasadnutie obecného 
zastupiteľstva, na ktorom bola odročená z dôvodu aktualizácie VZN o cenách pozemkov v obci 
Dolná Strehová. Pán Richard Šlacký žiada obec o odkúpenie pozemku parc. C-KN č. 261 druh 
pozemku trvalý trávny porast, o výmere 156 m2 v katastrálnom území obce Dolná Strehová, 
vedeného na LV č. 380 pre obec Dolná Strehová v podiele 1/1. Ide o pozemok susediaci s 
pozemkom, ktorý je vo vlastníctve žiadateľa, ktorý dlhodobo užíva, a o ktorý sa stará, čo sa 
považuje za dôvod hodný osobitného zreteľa v súlade s  § 9a, ods. 15 písm. f/ zákona č. 
138/1991 Z.z. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a v súlade so Zásadami 
hospodárenia s majetkom obce Dolná Strehová, podľa Článku 4, ods. 5, písm. a) zverejnených 
na webovom sídle obce www.dolnastrehova.sk. 
 K predmetnej žiadosti bola otvorená rozprava, do ktorej sa nikto neprihlásil o slovo, 
preto sa hneď pristúpilo k hlasovaniu, v ktorom bol jednohlasne schválený zámer na predaj 
predmetného majetku v zmysle aktuálne platného VZN č. 1/2024 O cenách pozemkov 
a o spôsobe a podmienkach predaja pozemkov vo vlastníctve obce Dolná Strehová. (Všetci 
prítomní poslanci hlasovali za predaj predmetného pozemku.) 
 

 
Bod číslo 7b) 
 Nasledujúcou žiadosťou zaradenou do programu zasadnutia 10. verejného zasadnutia 
obecného zastupiteľstva bola žiadosť od pána Norberta Adamove, a to o odkúpenie pozemku 
parc. C-KN č. 221, druh pozemku záhrada, o výmere 58 m2, ktorý bude potrebné odčleniť 
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geometrickým plánom, a ktorý je vedený ako časť parcely E-KN č. 654/1, druh pozemku 
zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 21 352 m2, zapísanej v katastrálnom území obce Dolná 
Strehová na LV č. 380 v podiele 1/1 pre obec Dolná Strehová. Ide o pozemok susediaci s 
pozemkom, ktorý je vo vlastníctve žiadateľa, ktorý dlhodobo užíva, o ktorý sa stará, a  ktorý 
využíva ako prístup na parcelu C-KN č. 222/1, ktorá je vo vlastníctve žiadateľa. V tomto 
prípade ide pozemok, pri ktorom existuje objektívna nemožnosť vykonania súťažnej formy 
prevodu majetku obce a to z dôvodu malej výmery pozemku, čo sa považuje za dôvod hodný 
osobitného zreteľa v súlade so Zásadami hospodárenia s majetkom obce Dolná Strehová, podľa 
Článku 4, ods. 5, písm. a) zverejnených na webovom sídle obce www.dolnastrehova.sk, ako aj 
v súlade s § 9a, ods. 15 písm. f/ zákona č. 138/1991 Z.z. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov.  
 K predmetnej žiadosti bola otvorená rozprava, do ktorej sa nikto neprihlásil o slovo, 
preto sa hneď pristúpilo k hlasovaniu, v ktorom bol jednohlasne schválený zámer na predaj 
predmetného majetku v zmysle aktuálne platného VZN č. 1/2024 O cenách pozemkov 
a o spôsobe a podmienkach predaja pozemkov vo vlastníctve obce Dolná Strehová. (Všetci 
prítomní poslanci hlasovali za predaj predmetného pozemku). 
 
 
Bod číslo 7c) 
 Nasledujúcou žiadosťou bola žiadosť od pána Pavla Ivaniča, ktorý žiadal obecné 
zastupiteľstvo o odkúpenie časti obecného pozemku v areáli termálneho kúpaliska, na ktorom 
má umiestnenú svoju ubytovaciu bunku. Predmetná žiadosť bola poslancom poslaná vopred 
v rámci materiálov na 10. verejné zasadnutie. 

Následne bola k predmetnej žiadosti otvorená diskusia, do ktorej sa o slovo prihlásil 
poslanec Ing. Matúška s pripomienkou, že nesúhlasí s tým, aby obec predávala pozemky pod 
podobným typom ubytovacích zariadení. Ak by k predaju malo prísť, tak za podmienok, že 
predmetné bunky budú odstránené a na žiadanej časti pozemku by došlo k výstavbe zrubovej 
chaty. Následne sa do diskusie nezapojil žiadny z prítomných poslancov, preto sa pristúpilo 
k hlasovaniu, kde obecné zastupiteľstvo jednohlasne neschválilo predaj žiadanej časti pozemku. 
(Všetci prítomní poslanci hlasovali proti.) 

 
 

Bod číslo 7d) 
 V rámci bodu programu žiadostí predniesol svoju žiadosť osobne pán Vikor, ktorý 
informoval poslancov obecného zastupiteľstva o svojom zámere vybudovať na pozemku obce 
dom v korunách stromov. Keďže ide o umiestnenie dočasnej stavby, žiada o prenájom časti 
obecného pozemku, ktorého rozmery plochy budú presne špecifikované po odovzdaní 
projektovej dokumentácie. Ide o zámer priniesť aj na juh Slovenska niečo nové. Zaujímavosťou 
dočasnej stavby je, že si nevyžaduje napojenie na prípojky elektrickej energie, vodovod, 
plynovod, či na kanalizáciu. 
 Po predstavení svojho zámeru sa pristúpilo k diskusii, kde sa ako prvý o slovo prihlásil 
poslanec Mgr. Kubiš s otázkou, či ide reálne o domy umiestnené v korunách stromov, na čo pán 
Vikor odpovedal, že ide o domy umiestnené na pilieroch približne vo výške korunách stromov.
 Následne sa o slovo prihlásil poslanec Mgr. Krahulec, ktorý vyjadril názor, že z pohľadu 
nielen poslanca, ale aj predsedu komisie cestovného ruchu a riaditeľa oblastnej organizácie 
cestovného ruchu vidí v podobných projektoch veľký potenciál a lákadlo pre rozvoj turizmu, 
preto sa by bol veľmi rád, keby došlo k realizácii takéhoto typu projektu. 
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Následne sa pán poslanec Mgr. Kubiš informoval, či má pán Vikor rozbehnutých viac 
podobných projektov, na čo odpovedal, že toto je pilotný zámer, no nie je vylúčené, že by do 
budúcna chceli realizovať aj viac podobných dočasných stavieb. 

Ďalším zapojeným do diskusie bol pán poslanec Bc. Babic, ktorý sa informoval 
o časovom harmonograme realizácie, kde zaznela odpoveď, že projekt je už pripravený, 
v prípade schválenia prenájmu pozemku by chceli s prácami začať niekedy v marci – apríli roka 
2025, doba výstavby je jeden až dva mesiace. Následne pán Vikor dodal, že chce v rámci 
pobytov ponúkať vstupy do wellness v hoteli Aqutermal, ktoré by si zabezpečovali vo svojej 
réžii, zároveň by vo svojej réžii zabezpečili prístupovú cestu, spevnili plochu na parkovanie 
a samozrejme zabezpečovali letnú, či zimnú údržbu prístupovej cesty a okolitého priestranstva. 

Poslednou zo zapojených do diskusie bola poslankyňa Ing. Mlynaričová, ktorá  sa 
informovala, či by išlo o celoročnú prevádzku a ako majú zámer riešiť základné hygienické 
potreby, na čo pán Vikor odpovedal, že domy v korunách stromov majú v záujme 
prevádzkovať celoročne a základné hygienické potreby by chceli pokryť solárnou sprchou, 
suchou toaletou. 

Do diskusie sa už nikto neprihlásil, preto sa najskôr pristúpilo k hlasovaniu, či má 
obecné zastupiteľstvo vôbec záujem dať do prenájmu predmetnú časť pozemku. Po 
jednohlasnom schválení prenájmu,  kde všetci prítomní poslanci hlasovali za prenájom, sa 
následne pristúpilo k hlasovaniu ohľadom ceny za prenájom pozemku, kde zazneli návrhy: 10,-
€/m2 (Mgr. Krahulec), 5,-€/m2 (Bc. Babic), 7,-€/m2 (Ing. Mlynaričová). 

Pri hlasovaní o cene sa následne rozhodlo o výške nájmu 10,-€/m2. (Sedem poslancov 
hlasovalo za, Bc. Babic sa zdržal hlasovania). 
 
 
Bod číslo 7e) 
 Ďalším z bodov programu v rámci žiadostí je prehodnotenie žiadosti o kúpu časti 
obecného pozemku od pána Chudika. Obecné zastupiteľstvo na svojom 3. verejnom zasadnutí 
obecného zastupiteľstva schválilo prenájom pozemkov C-KN parc.č. 1103/25 a 1103/26 za 
účelom výstavby zrubových chát. Následne bola dňa 30.11.2023 podpísaná nájomná zmluva na 
predmetné pozemky, kde však neboli splnené jej náležitosti: do dnešného dňa nebola 
stavebnému úradu predložená žiadna dokumentácia týkajúca sa výstavby zrubových chát 
a zároveň nebol do dnešného dňa uhradený nájom za predmetné pozemky.  
 Do diskusie k tomuto bodu programu sa o slovo prihlásila poslankyňa Mgr. Veselovská, 
ktorá navrhla, aby sa obec pokúsila zistiť, čo sa s nájomníkom stalo, či sa nejako vážne 
nezmenila jeho životná situácia a k ukončeniu nájmu pristúpiť až v prípade, že sa aj napriek 
tomu nepodarí s nájomníkom skontaktovať. Následne bol tento bod programu odročený.  
 
 
Bod číslo 8a) 

Ďalším bodom programu bol bod Rôzne – Informácia o stave rekonštrukcie turistickej 
ubytovne a telocvične ZŠsMŠ, ktoré predniesol starosta obce. Informoval obecné zastupiteľstvo 
o tom, že v turistickej ubytovni sa zrekonštruovala spoločenská miestnosť vo forme zaliatia 
podlahy betónom, položením vinylovej podlahy, vystavaním obvodových múrov, výmenou 
okien, vymaľovaním miestnosti, zakúpením nového vybavenia – stoly, stoličky. V rámci 
rekonštrukcie kuchyne došlo k zrúteniu priečky, ktorá predeľovala pôvodné dve kuchynky, 
z ktorej vznikla jedna veľká kuchyňa, v ktorej bola takisto vyliata betónová podlaha, následne 
položená vinylová podlaha, boli vymenené okná, nanovo vystavaný obvodový múr, 
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vymaľovaná celá miestnosť, položené obkladačky, namontovaná nová kuchynská linka. 
Doteraz stála táto rekonštrukcia 22 000,-€, ktoré boli použité z vlastných zdrojov obce. 

K tejto informácii sa o slovo prihlásil poslanec Bc. Babic, ktorý ako predseda finančnej 
komisie navrhol, aby sa v rekonštrukcii turistickej ubytovne pokračovalo kontinuálne aj ďalej, 
aby sa zrekonštruovalo celé prízemné poschodie, ale aby sa hneď realizovala aj rekonštrukcia 
strechy, ktorá je už pre ubytovňu nevyhnutná, aby sa nečakalo do jari. Keďže pôjde o vysokú 
investíciu, predstavil návrh, aby obec načerpala úver, pretože to obec aj tak nebude vedieť 
všetko zrealizovať z vlastných zdrojov, aby tak nedošlo k narušeniu letnej turistickej sezóny na 
niekoľko rokov, ale aby sa rekonštrukcia zrealizovala čo najskôr a naraz. Súhlasné stanovisko 
k tomuto návrhu predniesol aj poslanec Mgr. Krahulec – predseda komisie cestovného ruchu, 
ktorý vidí v turistickej ubytovni veľký potenciál, samozrejme za predpokladu kompletnej 
rekonštrukcie. 

Následne odznela informácia od starostu obce ohľadom stavu rekonštrukcie telocvične 
v ZŠ s MŠ v Dolnej Strehovej, kde sa už pomaly končia rekonštrukčné práce, posledným 
krokom je pokládka podlahy, ktorá sa aktuálne realizuje. Ďalej navrhol, že by v rámci 
Madáčovského dňa - Dňa obce 2024 bola slávnostne odovzdaná aj kompletne zrekonštruovaná 
telocvičňa, s čím obecné zastupiteľstvo súhlasilo. 

Informácie o stave rekonštrukcie turistickej ubytovne a o stave rekonštrukcie telocvične 
ZŠ s MŠ v Dolnej Strehovej vzalo OZ na vedomie. 

 
 

Bod číslo 8b) 
Nasledujúcim bodom programu v rámci bodu Rôzne - bola informácia o zámere 

investora kúpiť všetky novovytvorené pozemky v areáli termálneho kúpaliska, ktoré sú 
predmetom zápisu Geometrického plánu na katastri nehnuteľností a vystavať na nich komplex 
zrubových chát. Pán starosta sa informoval o postoji poslancov obecného zastupiteľstva 
k takejto možnosti, predať všetky pozemky naraz. 

K tomuto zámeru sa vyjadrila Ing. Mlynaričová s názorom, že pokiaľ má investor 
záujem a finančné prostriedky na to, aby kúpil všetky pozemky naraz, obecnému 
zastupiteľstvu je jedno, kto je kupujúci, podstatné je, že sa predmetné pozemky predajú. 
Súhlasný postoj vyjadrila aj poslankyňa Mgr. Veselovská, že je pre obec lepšie predať všetky 
pozemky naraz jednému investorovi, ktorý vybuduje komplex zrubových chát v jednom 
dizajne. V rámci diskusie sa vyjadril aj poslanec Ing. Matúška s názorom, že súhlasí so všetkým, 
čo už odznelo a zároveň vidí výhodu aj v tom, že sa pri jednom stavebnom ruchu vybuduje 
naraz komplex nových zrubových chát, kedy sa nebude musieť čakať niekoľko rokov, kým by 
sa to dostalo do roviny vybudovaného komplexu. Súhlasné stanoviská následne predniesli aj 
poslanec Mgr. Krahulec, Bc. Babic. 

Informáciu o záujme investora o odkúpenie všetkých novovytvorených pozemkov 
v areáli termálneho kúpaliska vzalo OZ na vedomie.  

 
 

Bod číslo 8c) 
Ďalším bodom programu bolo určenie priorít pre ďalšie rekonštrukcie ciest v obci. Pán 

starosta informoval, že v rozpočte má obec na tieto rekonštrukcie vyčlenených 30 000,-€, je ale 
potrebné určiť poradie priorít v akom by mali byť rekonštruované. Informoval, že 
rekonštrukciu stále potrebujú nasledujúce úseky: ulica Hájska „kruháč“, ktorého rekonštrukcia 
bola nacenená na 10 600,-€; cesta na Dolnom Bukovci k pánovi Krátkemu (13 200,-€); cesta 
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v miestnej časti Prieloh k pánovi Krutekovi (5 700,-€); cesta v miestnej časti Prieloh k pánovi 
Uhrinovi (23 200,-€); cesta v miestnej časti Prieloh k pánovi Janštovi (23 200,-€) a cesta 
v miestnej časti Prieloh k pánovi Králikovi, ktorý si ale rekonštrukciu vo veľkej miere realizuje 
postupne z vlastných zdrojov. Následne informoval, že neplánovane vzniklo aj poškodenie 
areálu Základnej školy v okolí telocvične a to z dôvodu rekonštrukčných prác, do ktorých boli 
zapojené ťažké stavebné stroje, ktoré značne poškodili zadný areál malej budovy. V tomto 
prípade bude ale pán starosta trvať na tom, aby sa na rekonštrukcii areálu podieľala aj stavebná 
firma, ktorá areál poškodila počas rekonštrukcie telocvične. 

K tomuto bodu programu sa prihlásil o slovo poslanec Mgr. Kubiš, ktorý navrhol, aby 
sa pri určovaní priorít v prvom rade bral do úvahy počet ľudí, ktorým sa rekonštrukciou 
miestnej komunikácie pomôže. 

Následne predniesol svoj návrh poslanec Mgr. Krahulec, ktorý navrhol, aby sa 
z tohtoročného rozpočtu realizovala rekonštrukcia cesty na ulici Hájskej, následne v miestnej 
časti Prieloh k pánovi Krutekovi a zvyšok je potrebné investovať do rekonštrukcie areálu ZŠ 
s MŠ. V hlasovaní všetci prítomní poslanci hlasovali za rekonštrukcie miestnych komunikácií 
v poradí: ulica Hájska, prístupová cesta v miestnej časti Prieloh k pánovi Krutekovi a 
rekonštrukcia areálu ZŠ s MŠ.  

 
 

Bod číslo 8d) 
 Ďalším bodom programu je informácia o zániku obecného podniku „Prameň“ a to 
z dôvodu, že obecný podnik „Prameň“, ktorý bol založený ako príspevková organizácia, 
prevyšuje zákonné limity príspevkovej organizácie. Preto pán starosta vyslovil návrh založiť 
spoločnosť s ručením obmedzeným a následne žiadať o štatút sociálneho podniku, v rámci 
ktorého by sa vykonávali činnosti, ktoré teraz realizuje ešte stále pôsobiaci obecný podnik 
„Prameň“. K tomuto bodu programu sa neviedla rozsiahla debata, preto sa následne pristúpilo 
k hlasovaniu za založenie spoločnosti s ručením obmedzeným, ktorá by následne žiadala 
o štatút sociálneho podniku, čo poslanci obecného zastupiteľstva jednohlasne schválili. (Všetci 
prítomní poslanci hlasovali za). 
 
 
Bod číslo 8e) 
 Nasledujúcim bodom programu bola žiadosť pána Petra Fajčíka o zníženie nájmu za 
priestory bývalej Vinárne, resp. o vypovedanie nájomnej zmluvy uzatvorenej na predmetný 
priestor s tým, že by chcel ako protihodnotu 1000,-€ za všetko, čo v priestore zrekonštruoval. 
K tomuto bodu programu sa neviedla rozsiahla debata, zazneli len informácie, že predmetný 
priestor bol niekoľkokrát vytopený, a že rekonštrukcie boli realizované niekoľko rokov dozadu, 
čím už tiež stratili na hodnote. 

V tomto prípade sa hlasovalo za dva návrhy: prvý- zníženie nájmu, kde hlasovali za 
poslanec Ing. Matúška M. a Matúška P., ostatní prítomní poslanci sa zdržali hlasovania. V 
prípade druhého návrhu – pokračovanie nájomnej zmluvy za nezmenených podmienok, resp. 
ukončenie nájmu bez protihodnoty hlasovali všetci prítomní poslanci za. 

 
 

Bod číslo 8f) 
 V rámci tohto bodu programu predniesla prednostka obecného úradu cenové ponuky 
týkajúce sa zabezpečenia kybernetickej bezpečnosti a pasportizácie cintorínov. Z predložených 
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troch cenových ponúk na kybernetickú bezpečnosť a dvoch cenových ponúk na pasportizáciu 
cintorínov nakoniec obecné zastupiteľstvo schválilo spoločnosť osobnyudaj.sk pre zabezpečenie 
kybernetickej bezpečnosti (sedem poslancov hlasovali za, P. Matúška sa zdržal hlasovania) a na 
zabezpečenie pasportizácie cintorínov odsúhlasilo spoločnosť T-mapy (šesť poslancov 
hlasovalo za, Ing. M. Matúška a P. Matúška sa zdržali hlasovania). 
 
 
Bod číslo 8g) 
 Bod prevodu vlastníckeho práva k ubytovacej bunke predniesla prednostka obecného 
úradu. Na minulom zastupiteľstve bol schválený zámer na predaj unimobunky v zostatkovej 
cenen nižšej ako 5000€ pánovi Vozárymu, preto sa v tomto bode má schvaľovať už len prevod 
vlastníckeho práva, ktoré následne obecné zastupiteľstvo schválilo (všetci prítomní poslanci 
hlasovali za). 
 
 
Bod číslo 8h) 
 Posledným bodom programu v bode rôzne bola zaradená sťažnosť od pána Pavla 
Gálika ohľadom spolunažívania so susedom pánom Jánom Sujom. Po citovaní písomnej 
sťažnosti sa obecné zastupiteľstvo zhodlo na postúpení predmetnej žiadosti komisii verejného 
poriadku, územného plánovania a životného prostredia. 
 
 
Bod číslo 9 

Posledným bodom programu 10. verejného zastupiteľstva boli interpelácie poslancov na 
starostu obce, členov obecnej rady a riaditeľov organizácií zriadených obcou, kde sa o slovo 
prihlásil poslanec Mgr. Kubiš, ktorý sa informoval o stave riešenia IBV Roveň. Na túto otázku 
odpovedal starosta obce, ktorý informoval poslancov OZ, že projektovú dokumentáciu má 
potencionálny investor, ktorý si chcel podrobne preštudovať výkaz – výmer. V priebehu 
dohľadnej doby sa má skontaktovať s pánom starostom, aby sa dohodol prípadný ďalší postup. 

Ďalším, ktorý sa v rámci interpelácií prihlásil o slovo bol pán poslanec Kamenský, ktorý 
sa informoval o stave riešenia výpadku rozhlasu na osade Dolný Bukovec, na čo odpovedal 
riaditeľ obecného podniku, že oprava je rozpracovaná s elektrikármi, ktorí majú zabezpečiť 
nápravu technickej chyby v priebehu nasledujúceho týždňa. 

Následne sa o slovo prihlásila riaditeľka ZŠ s MŠ PaedDr. Malatincová, ktorá žiadala 
obec o súčinnosť pri úprave terénu detského ihriska a okolia v areáli Materskej škôlky, ktorý je 
v nevyhovujúcom stave vzniknutom po montáži preliezkovej zostavy a rekonštrukcie oplotenia 
areálu Materskej školy. Zároveň vyjadrila ochotu zo strany školy vyhlásiť brigádu, do ktorej by 
sa zapojili aj zamestnanci školy. Na tento dotaz odpovedal starosta obce s prísľubom pomoci 
pri úpravách od obecného podniku „Prameň“ a zároveň ocenil návrh na vyhlásenie brigády, do 
ktorej sa zapoja aj zamestnanci obecného úradu. 

Ďalším, ktorý predniesol svoju interpeláciu bol poslanec Mgr. Krahulec, ktorý poprosil 
obec o spracovanie sťažnosti na spoločnosť SSE, a.s. a to z dôvodu neustále opakujúcich sa 
krátkodobých výpadkov elektrickej energie v „hornej“ časti obce veľakrát aj päťkrát do dňa. 
Túto interpeláciu sprocesuje prednostka obecného úradu. 

Interpelácie poslancov na starostu obce, členov obecnej rady a riaditeľov organizácií 
zriadených obcou vzalo obecné zastupiteľstvo na vedomie. 
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Bod číslo 10 
Starosta obce v závere 10. verejného zasadnutia obecného zastupiteľstva poďakoval 

poslancom obecného zastupiteľstva za ich účasť, za aktívnu prípravu a súčinnosť. Všetkých 
prítomných pozval do turistickej ubytovne pozrieť zrekonštruované priestory a zároveň 
vizuálne ukázať zámery pre jej ďalšiu rekonštrukciu. 

Následne o 16:55 hod. oficiálne ukončil 10.verejné zasadnutie obecného zastupiteľstva 
v Dolnej Strehovej zo dňa 09. augusta 2024. 

 
 
 
 

 
 
 

...............................................................   ............................................................... 
Ing. Jana Krahulecová     Ing. ĽuboslavDobrocký 
    prednostka OcÚ             starosta obce 

 
 
 
 
 
 
 

Overovatelia zápisnice: 
 

 
 
 
 
 
 
 

...............................................................   ............................................................... 
     Bc. Stanislav Babic                             Imrich Kamenský 


